
Protokoll årsmøte 26.03.22 
 
Norsk Stabijhounklubbs elektroniske årsmøte 26.03.2022 kl. 13.00-16.00. 

1. Godkjenning av årsberetning: 
- Kommentar fra Britt Pinderud: Feil i årsmøtepapirene i første og andre innkalling.  
Innkalling godkjent. 
 

2. Valg av ordstyrer og referent: 
- Ordstyrer: Kenneth Johannesen  
- Referenter: Nina Hesselberg-Wang og Gunhild Habberstad  

 
3. Valg av to til å undertegne protokollen og tellekorps: 

Valg av to til signering av protokoll: Britt Pinderud og Monika Tordhol. 
Valg av tellekorps: Stine Camilla Stenseth, Helga-Mari Tessem og Harald Haslum. 
 

4. Årsberetning for 2021: 
- Kenneth Johannesen leste opp overskriftene i årsberetningen.  
- Kommentar til årsberetningen fra Britt Pinderud: Spesialutstillingen i 2021 var 

ikke den største vi har hatt. I 2015 var det flere deltakere.  
Årsberetning godkjent. 
 

5. Regnskap for 2021 med revisors beretning: 
Lars Erik Grøndal gikk igjennom regnskapet. Inntekter godt over budsjett for 2021. 
Regnskapet bærer preg av begrenset aktivitet i klubben på grunn av pandemien.  
- Ingen kommentarer til regnskapet. 
Regnskapet godkjent med 13 stemmer for og en blank.  
 

6. Budsjett for 2022:  
Lars Erik Grøndal gikk igjennom budsjettet for inneværende år.  
- Kommentar til budsjett: Diskusjon rundt støtte til MH i budsjettet.  
- Kommentar fra Britt Prinderud: 15000 kroner var i overkant. Hun mener at det 

ikke vil være så mange som deltar på MH at det vil være nødvendig å budsjettere 
så høyt.  

- Kommentar fra Britt Pinderud: Kan ikke vedta budsjettet fordi poster på 
budsjettet ikke er ferdig diskutert. Mener at det burde være rom for diskusjon og 
dermed endring av de ulike postene på budsjettet før budsjettet blir godkjent.  

Godkjenning av punkt 1-4 med 13 stemmer for og en blank.  
Godkjenning av punkt 5-6 med 13 stemmer for og en blank.  
 

7. Styret ønsker: 
Synøve Reiten gikk igjennom punktene og etterlyste større aktivitet blant 
medlemmene, blant annet på facebook-gruppa.  
Kommentar fra Britt Pinderud: Deler av punktene burde stå under komiteene og det 
ble besluttet at Stabijposten oppføres som en egen komite, redaksjonskomite.  
 

8. Behandling av kontingent:  



Godkjenning av kontingentøkning på kr 50 for hovedmedlemmer og kr 25 for 
husstandsmedlemmer med 14 stemmer for.  

9. Valg:  
- Kommentar fra Kenneth Johannesen: Spurte om muligheten for å drive valgkamp 

på årsmøtet. Ingen var imot, men han valgte å stå over.  
Valget blir tatt elektronisk.  
 

10. Innkomne saker:  
Sak 1. Nytt forslag fra styret: Endre tekst i klubbens lover kap. 1-3 første setning. Ingen 
endringsforslag 

 
Sak 2. Nytt forslag fra styret: Oppgradere lovverket slik at det samsvarer med det som ble 
besluttet i NKK´s møte i 2021 angående digitale årsmøter. Ingen endringsforslag 

 
Sak 3. Nytt forslag fra styret: Avsatt 15.000 kroner i budsjettet for 2022, øremerket MH.  

- Kommentar fra Britt Pinderud: Tilskuddet burde gjelde BPH også.  
- Kommentar fra Janka Markhus: Ønskelig at testen gjennomføres i Norge. Det er 

mulig å ta en K-test (karaktertest) som er mer tilsvarende en BPH enn en MH.  
Generell diskusjon rundt MH vs. BPH. 

Endringsforslag fra Britt Pinderud: Det avsatte beløpet på 15.000 kroner skal gjelde for 
både MH og BPH.  

 
Sak 4. Nytt forslag fra styret: Avsatt 15.000 kroner i budsjettet for 2022 til webinarer.  

- Kommentar fra Britt: spørsmål angående kostander rundt det å avholde et 
webinar.  

Ingen endringsforslag 
 
Sak 5.  Forslag fra redaksjonskomiteen: Stabijposten kan fordeles på to nummer i året. Ingen 
endringsforslag 
 
Sak 6.  Forslag fra Pia Sofie Nilsen: Arrangere apportkurs/apporttrening/foredrag med 
spissing mot apportprøver. Ingen endringsforslag 
 
Sak 7.  Forslag fra Pia Sofie Nilsen: Samarbeid med andre klubber. Ingen endringsforslag 
 
Sak 8: Kunnskapsbasert informasjon om jakt og prøver.  
Punkt 3: Endringsforslag fra Janka Markhus: Henvisning til JBU, som eventuelt kan henvise 
videre.  
Punkt 4: Endringsforslag fra Lars Erik Grøndal: Jakt- og andre championat skal sidestilles i 
Stabijposten.  
 
Sak 9. Forslag fra Pia Sofie Nilsen: Årets hunder.  
Kommentar fra Britt Pinderud: Regne ut poengberegning/retningslinjer og presentere det på 
neste årsmøte. 
Endringsforslag fra Janka Markhus: JBU kan lage retningslinjer og finne kategorier, 
utstilling kan utelukkes siden det allikevel er mest vinnende i rasen fra NKK, og det kan så 
legges fram for styret og iverksettes i løpet av året.  



 
 
 
Sak 10. Forslag fra Pia Sofie Nilsen: Trøndertreff 
Kommentar fra Harald: Styrets innstilling burde komme fram tydeligere. Kan oppfattes 
misvisende.  
Endringsforslag fra Kenneth Johannesen: Hvert tredje år arrangeres to treff (et på 
Torpomoen og et i Trøndelag) fra og med 2023 (slik at det blir lagt inn i budsjettet for 
neste år).  
Tillegg: Styret kan lage en spørreundersøkelse for å lodde stemningen om hyppigheten av 
treff i Trøndelag.  
 
Innkomne saker er godkjent av årsmøtet med de endringsforslag som er kommet fram på 
møtet.  
13 for (en person har forlatt møtet underveis). 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 NOSK ÅRSMØTE SAKER OG PERSONVALG 2022 
 
ANTALL DIGITALE SVAR : 42 
ANTALL FORHÅNDSSTEMMER:           4  
ANTALL FULLMAKTER:    0 
 

SAK FRA HVEM ANTALL SVAR ANTALL FOR BLANKE 

1 Styret: Endre tekst i klubbens lover 
kap 3-1 første setning 

33  
Vedtatt med 2/3 
flertall 

33 9 

2 Styret: Sidestille digitale møter 
med fysiske 

37  
Vedtatt med 2/3 
flertall 

37 5 

3 Styret: Endring av lovene våre 35  
Vedtatt med 2/3 
flertall 

35 7 

4 Styret: MH og ikke BPH 25  
Vedtatt med 50% + 1 

25 17 

5 Endringsforslag Britt både MH/BPH 19  
AVVIST 

19 23 

6 Styret:Tilskudd til webinar 38  
Vedtatt med 50% + 1 

38 4 

7 Forslag fra redaksjonskomiteen om 
antall utgivelser 

33  
Vedtatt med 50% + 1 

33 9 

8 Pia om apportkurs mm 31  
Vedtatt med 50% + 1 

31 11 

9 Pia om samarbeidspartnere mm 7  
AVVIST 

7 35 



10 Pia om kunnskapsbasert info mm 30 Pkt 1            27 
Vedtatt med 
50% + 1   
               
Pkt 2            29 
Vedtatt med 
50% + 1 
             
Pkt 3            18 
AVVIST     
           
Pkt 4            19   
AVVIST                

15 
 
 
 
13 
 
 
 
24 
 
 
23 

11 Endringsforslag Janka pkt 3 JBU 
henviser videre 

22  
Vedtatt med 50% + 1 

22 20 

12 Endringsforslag Lars Erik pkt 4 
championat presenteres i 
stabijhoun-posten 

31  
Vedtatt med 50% + 1 

31 11 

13 Pia om årets hunder 19  
AVVIST 

19 23 

14 Endringsforslag Jankaa om årets 
hunder 

20  
AVVIST 

20 22 

15 Pia om Trøndertreff 22  
Vedtatt med 50% + 1 

22 20 

16 Endringsforslag Kenneth om 
Trøndertreff  

19  
AVVIST 

19 23 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 


